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Mojí milý, nejmilejší. 

Když jsem ve druhé třídě poprvé přišla na oddílovku a dostala se mi 

do rukou Bílá směs, neuměla jsem plynule číst. Ovšem pamatuji si,  

že hned druhý den ve škole jsem si ji potichu o přestávkách četla a  

z nějakého důvodu mě to strašně fascinovalo. 

Asi dva roky zpátky jsem na jedné schůzce prohlásila, že bych 

 jednou chtěla být samotnou šéfredaktorkou. No, holky mi slíbily, že  

se dočkám. No, a opravdu jsem se tohle léto dočkala. Napsala mi 

Poci s tím, že kdybych chtěla, můžu mít náš časopis na starost. Byla 

Jsem trochu nervózní, ale nabídku jsem stejně s radostí přijala. 

Doufám teda, že budete z Bílé směsi nadšeni, stejně jako jsem  

bývala já a bude se vám líbit      . 

Přeji vám spousty sil do nového školního roku a příjemné čtení! 

Ponožka 

 

 

 

 

 

 

Slovo šéfredaktorky 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Slovo vedoucí 
Už je to nějaký ten pátek, co jsem psala poslední slovo vedoucí. Přeci jen, 
když nebyly díky koroně schůzky ani žádné akce, nebyla ani Bílá směs a já 
neměla do čeho psát. Tato fáze je naštěstí už za námi a já moc doufám, že 
podobná fáze už nepřijde a budeme se moct scházet jak na schůzkách, tak na 
výpravách a jiných akcích. Jelikož máme teď oddíl vlastně poloviční, těším 
se, že akce budou komornější a že o to víc se lépe všichni poznáme. Nejvíce 
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jsem zvědavá na tábor, na který se taky nejvíc těším, tak doufám, že nás tam 
pojede co nejvíce a že si ho všichni užijeme. 
Pokud jste z rozdělení ještě teď trochu smutní, tak nezoufejte, protože na 
klubovně se budeme potkávat pořád a společných akcí s holkama budeme 

mít taky dost!       
Tak hurá do nového začátku! 

Sheia 
 
 
 
 
  

 
 
 
 

Oslavenci 
6. 9. – Ponožka 

8. 9. – Kristinka  

 
 
 

 

Co nás čeká v září? 
9. 9. – Oddílovka 

19. 9. – Sousedský blešák 

24. – 27. 9. – Korbo 

26. 9. – Zahajovací výlet 
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POZVÁNKY NA AKCE 
 

  

Zahajovací výlet 26. 9. 
Přijď s námi zahájit nový školní rok! 
Jako zbrusu nová Třicítka objevíme 
naše nové tradice a utužíme vztahy 
s nováčky! Navštívíme okolí Rájce 
Jestřebí a Blanska, podíváme se na 

rozhlednu a krásy přírody.       

Sraz: v sobotu 26. 9. v 8:40 před Židenickým nádražím. 
Návrat: v 16:00 tamtéž. 
Co s sebou? Do batůžku si sbalte svačinku na celý den, pití, pláštěnku, 
blok a tužku, KPZ, šátek, uzlovačku. Na sebe kroj nebo alespoň šátek a 
na hlavu kšiltovku nebo jinou pokrývku. 
Na všechny se moc těší Mate (607119651) a Sheia (731840255)! 
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Plán akcí 2020 
 

ZÁŘÍ 

-přátelství- 

9. 9. – Oddílovka (Poppy, Locika) 

26. 9. – Zahajovací výlet (Mate, Sheia) 

ŘÍJEN 

-skautská idea- 

10. 10. – veselá sobota (Kačka, Ponožka) 

28. – 1. 11. – Podzimky (starší a mladší) 

LISTOPAD 

-rodina a láska- 

20. – 22. 11. – Oddílová výprava (Narnie, Sheia, Ponožka) 

13. 11. – Bílek s debatou (Mate) 

PROSINEC 

-bez tématu- 

15. 12. – Mikulášský výlet (Dáda, Eliška)  

19. 12. – Vánoční dílny (Šimi, Klárka, Eliška) 

20. 12. – Vánoční besídka (Veve, Kiwi, Nutty) 
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Roveriáda 
 

Tak jako minulý rok jsme se o prázninách i s 
Kájou vydaly na roveriádu, což je (jak už 
vyplývá z názvu) roverský tábor. Je 
super hlavně v tom, že je každý rok 
program jiný, takže na něj můžu jezdit 
pořád do kola. A taky je až do 21 let, 
takže tam ještě budu moct jet několikrát. 
Nejvíc se mi na ní líbí to, že je na ní prostě 
úpně skvělý a hustý program, na který 
budu ještě dlouho vpomínat. Často se tam 
dostanete do situací, kdy je vám zima, máte hlad, 
musíte běžet i když už nemůžete. Když jste ale  
dostatečně namotivovaní a dokážete se překonat, pak to potom stojí za to.  
Stalo se tam tohu spoustu, ale taková nejvýraznější mi příjde hra, která 
probíhala od pozdního odpoledne až do druhého dne. Představte si 
obyčejnou vlajkovanou, ale přidejte si tam to, že to trvá přes noc, jsou tam, 
molitanové meče, hadráky, skalpování, medik, osada s barikádou, vyrobená 
z náměstíčka, kostýmy (byli jsme indiáni a kovbojové). Jako kovboj (tedy 
osadník) nevíte kde mají indiáni tábor, takže se ho usilovně snažíte hledat*, 
přitom indiáni vědí, kde je vaše hustá osada, která má mimochodem i 
barikádu, takže na vás dělají nájezdy, proto ani nemůžete jít spát. 
A to je jen jedna z her, který byly super. Jak o tom teď přemýšlím, 
vzpomínám na další a další, které by stály za zmínku, ale protože se neumím 
nerozepisovat, zabrala bych tímto článkem asi celou Bílou směs. Navíc si 
myslím, že ty dlouhé články skoro nikdo nečte, takže to tady už utnu. 
Pravděpodobně o tom ode mě ještě uslyšíte, protože o tom mluvím furt, až je 
to i pro mě trochu otravný. 

Poci 
 
*Veděli jste, že bez baterky vypadjí všechny traviny stejně? Zkste si pak 
rozeznat co jsou kopřivy, a co ne... 
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Začátek nového 67. oddílu 
 

V úterý 1.9. jsme se sešli, 
abychom zahájili činnost 
našeho nově vzniklého 
oddílu. Rozdělily jsme se 
do týmů a zahrály si hru 
při které jsme postupně 
získávaly části našeho nového pokřiku. Zjistily jsme taky názvy všech tří 
skupinek. Až jsme se pokřik naučily zakřičely jsme si ho a tím oficiálně 
zahájily naší první oddílovku a tím i první akci tohoto roku celkově. 
Následovala velice naučná hra o květinách, které máme jako znaky a názvy 
skupinek. Poté jsme udělaly kruh a společně si přečetly co jsme se dozvěděly 
a udělaly hada. V hadovy jsme přešli k ohništi a tam zapálili symbolicky 
svíčku za náš oddíl a družiny. Potom jsme dostali každý jednu svoji svíčku, 
kterou jsme si zapálili od svíček své družiny. V kruhu jsme ji i se svým 
přáním v hlavě, sfoukli.  

Rose 
 

Článek od Veve bez názvu 
Ahoj, věta „Mohl by někdo z vás prosím napsat článek do BS?", je pro mě 
vždycky výzvou. Říkám si, něco bych napsat mohla, ale nikdy mě nenapadá o 
čem, je pravda, že někdy to téma přijde samo a článek je hotový raz dva, ale 
jindy je to opravdu oříšek, a přitom se všude kolem děje tolik věcí. Pořád si 
říkám, co napsat zajímavého, aby to zaujalo a zabavilo, často na nic nepřijdu 
a dost mě to mrzí, ale abych vám i v tomhle článku něco napsala, tak se na to 
dáme! Máme za sebou první týden a pár dní školy, což jste si asi všimli, a 
musím říct, že po tak dlouhé době, je to zajímavá změna, řekla bych, že pro 
nás všechny, a tak vám chci hlavně popřát hodně štěstí do nového školního 
roku. Někteří z vás si možná všimli, že my, jakožto 67.oddíl, jsme již rok 
zahájili hned 1.9. v úterý a musím říct, že je zvláštní pocit jet na oddílovku 
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(na oddílovce jsem byla asi po 2 letech, o to zvláštnější to bylo) s tím, že tam 
polovinu lidí neuvidíte, ale i tak jsme si to dle mého moc užili a hezky jsme 
rok začali a tímto doufám, že i vaše oddílovka, přesně ta, na které dostanete 
tuhle BS do ruky, byla povedená a těšíte se na další skautský rok! V tomhle 
článku vám vlastně více méně povím, co se jak děje. Každý den jezdím do 
školy přes Tomkovo náměstí a povím vám...jsou tam faaakt velké kolony, 
jaké jsou vaše cesty do školy? Třeba první dny v září bylo MHD úplně 
poblázněné, samá zpoždění, výluky a změny v jízdních řádech...byla celkem 
výzva se někam dostat včas. A taky je fakt bomba, že ve škole máme v pátek 
jen 4 vyučovací hodiny...to jsem už dlouho neměla a je to hlavně skvělé v 
tom, že dřív, než stihnete vůbec dojít do školy a rozkoukat se, už jdete domů. 
Taky jsem si uvědomila, že naše školní obědy jsou vlastně celkem dobré a 
jsem ráda, že oproti karanténě mám oběd bez práce, což je taky super, 
vždycky jsem si říkala, že školní jídelna je na nic, ale když si to tak vezmete, 
tak to ušetří spoustu práce vám nebo i vašim rodičům, a ne každý si to může 
dovolit, tak si toho važme a zbytečně to nevyhazujme! Co kdybychom třeba 
ten následující týden zkusili sníst celé porce? Myslíte, že by to pro vás bylo 
snadné? Ale teď vás přece nebudu otravovat školou! Zrovna teď jedu 
trolejbusem a stojím na Staré osadě...jo, i o těchto naprosto běžných věcech 
se dá napsat článek :D. Schválně to někdy zkuste jako já…sedla jsem si v 
trolejbuse a při cestě domů dlouhé 20 minut jsem napsala pár těchto slov a 
je z toho článek...jestli k něčemu byl, nevím, ale udělalo mi radost, že jsem 
něco zvládla sepsat, a přitom to nic nezabralo. Řekla bych, že by to zvládl 
každý z vás a všichni milujeme Bílou směs, ale ty články se samy nenapíšou, 
takže až si řeknete, tyjo, to musím říct kamarádce, řekněte to rovnou celému 
oddílu a BS bude veselejší, delší, zábavnější, a ještě víc boží! Mějte se krásně! 

 

S láskou Veve 
 
P.S. Zabralo mi to přesně 25 minut ☺, to je jak nic, nemyslíte? 
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Zážitky z tábora 

   Vtip/příběh a můj zážitek z tábora  
Že jsem náměsíčná jsem zjistila až na táboře. 
Vůbec nechápu, jak se to 
stalo, ale je to tak. Věřte 
nebo ne. V noci jsem 
náměsíčná vyšla ve spacáku 
(ano opravdu ve spacáku) 
ze stanu. Fialka se vzbudila, 
ale myslela si, že jdu jen na 
nějakou hru nebo na latu. 
Ale opak byl pravdou, já 
opravdu spala, a to co se 
děje jsem začala vnímat až 
jsem někde před stany spadla. V tu chvíli jsem si uvědomila, že nejsem ve 
stanu (pozor! pamatuju si to, protože jsem byla v takovém tom 
"polospánku"). Tak jsem se snažila najít svůj stan, JENOMŽE jsem si stany 
spletla, a tak jsem vlezla do stanu k Veve. Chtěla jsem si lehnout na postel, 
ale naštěstí tam měla svoje věci. Tak potom jsem si všimla, že tam je na 
plachtě okno. A to jsme v našem stanu s Fialkou neměly. Tak jsem opět  
v domnění, že jsem ve svém stanu, vzala holínky. Ano, samozřejmě Veveiny 
holínky. Fialka už mě s hlídkou, která zrovna budila hlídku následující, 
hledala. Já už jsem mezitím šla hledat svůj stan a když jsem ho našla, tak 
ANO, už to byl opravdu můj stan!  Fialka ze mě už úplně na prášky šla  
s hlídkou vzbudit Veve, ale naštěstí ji napadlo se ještě jednou podívat do 
stanu. Já už jsem samozřejmě spala. Asi za 2 minuty, co jsem usnula mě 
vzbudila Sandra slovy:  
„Rose, co tady děláš my tě tady už skoro půl hodiny hledáme!“ 
(jaká ironie, že teď kvůli mně šli vzbudit zrovna Veve). Tak jsem se teda 
posadila a naproti mně si sedla Fialka. Asi po minutě ticha se podívala na 
zem a zeptala se mě, proč máme ve stanu holínky od Veve. Tak jsem je šla 
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samozřejmě Veve potichu vrátit. Ráno jsme Veve pozdravily s tím, že když 
procházela kolem nás tak Ponožka prohlásila: 
 „Děkujeme Veve, že jsi tak ochotná a půjčuješ ostatním své boty :)“ 
 Jediné, co na tom stále nechápu je, jak to, že si hlídka prostě nevšimla, že se 
tady někdo ve dvě v noci promenáduje ve spacáku po náměstíčku. Už jsem 
se nějak moc rozepsala tak už končím. Díky za přečtení a za nejlepší tábor  
v mém životě.  

Rose ♡ 

Skautský slib 
Za starým mlýnem stojí skála, 

Tam skautská rodina se sešla, 

aby mne mezi sebe přivítala. 

Prsty pokládám na vlajku, 

na rameni spočívá ruka patrona. 

Cituji naučený verš 

a tisíce přívětivých očí se na mne upírá. 

Po tváři mi teče slza, 

když si uvědomím váhu svých slov. 

A tak stala se ze mne skautka hrdá, 
od rána do večera, od úplňku po nov. 

                                           -Anonym 
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Na zabavení  

Hádanky 

 Takže protože nám začíná nový školní rok a s tím i učení, tak si můžete 
zkusit vyluštit nějaké hádanky ☺. 
 

1. Jak hluboko do lesa může běžec zajíc? 
2.  Byl jednou jeden člověk, který měl 124 svateb, a přesto se ani jednou 
nerozvedl. Jak je to možné? 
3. Co je vždy před vámi, ale není to vidět? 
4. Co je plné děr, ale stále drží vodu?  
5. Kde najdete města, obchody a ulice bez lidí? 
 
 
Řešení: 
1.Jen do půlky, pak už běží z lesa ven.  
2. Byl oddávající  
3. Budoucnost 
4. Houba  
5. Mapa  

 
 

 Locika 
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